
PROTOKÓŁ Nr VII/11 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 10 marca 2011 roku 

 

W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy 

 

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Dyskusja na temat zbiórki odpadów komunalnych . 

2.  Podjęcie uchwał budżetowych. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia dla inkasentów.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad udzielania ulg w 

spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających Gminie Łubnice. 

5. Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

6. Sprawy różne i interpelacje. 

 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

 

P. Przew. – ponieważ nie dotarł Pan umówiony na godzinę dziewiątą mający 

nam przedstawić sprawę zbiórki selektywnej śmieci przejdźmy do dalszej 

realizacji programu sesji a do punktu pierwszego wrócimy jak dotrze drugi 

zaproszony gość. 

 

Ad. 2 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały dotyczącej zmian w budżecie 

gminy na 2011 rok. 

Nikt nie wniósł pytań ani uwag do przedstawionego projektu. 

Uchwała Nr VII/21/11 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 



Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 3 

 

P. Przew. – przedstawił treść uchwały dotyczącej ustalenia inkasentów 

Uchwała Nr VII/22/11 

w sprawie inkasa podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości, wyznaczenia 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia dla inkasentów 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

P. Motyl – my jesteśmy trochę bo chodzimy od domu do domu a ktoś nie 

zapłaci tylko idzie do banku a o tego nie mamy prowizji 

P. Wójt – my nikogo nie zmusimy żeby płacił sołtysowi trzeba się lepiej 

uśmiechać 

P. Skiba – na przyszłość trzeba by się zastanowić nad zróżnicowaniem prowizji 

bo ten gdzie jest klasa gruntów wysoka ma dużą prowizję a tam gdzie jest niska 

to tak samo chodzi a bierze bardzo małą prowizję 

P. Golba – co z zaległościami z zeszłego roku, twierdzą że nie zostali 

poinformowani o możliwości składania wniosków o zwolnienie z podatku 

P. Nowak – podobnie jest w Łyczbie 

P. Wójt – jeśli byli nie poinformowani to jest to wina sołtysa i radnego, bo to 

było ustalane na sesji i były stosowne uchwały podejmowane. Jeśli faktycznie 

by7ła taka sytuacja to teraz tylko podanie o umorzenie. Jest też taka sama 

sytuacja z tymi co płacą za cały rok, teraz informuję, że po II racie podanie o 

umorzenie. 

 

Ad. 4 

 

P. Przew. – zapoznał z treścią uchwały 

P. Wójt – Pan Przewodniczący przeczytał uchwałę bardzo skrupulatnie ale nie 

wyjaśnił, że to jest wszystko to co robimy, nic się nie zmienia tylko teraz będzie 

robione formalnie na podstawie tej uchwały 

Uchwała Nr VII/23/11 

w sprawie szczegółowych zasad udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Łubnice. 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 5 

 

P. Wójt – wybory sołtysów odbyły się już we wszystkich miejscowościach, 

mamy już nowych sołtysów. Serdeczne gratulacje wszystkim nowo wybranym 



sołtysom, myślę że współpraca będzie się dobrze układać zarówno ze mną jak i 

z Radą.  

Moja praca między sesjami skupiała się na sprawach administracyjnych, 

wyjazdami do Kielc związanymi z dotacjami z powodzi i Regionalnego 

Programu Operacyjnego. Została podpisana umowa z wykonawcą obiektów 

sportowych w Łubnicach i z inspektorem nadzoru nad tą budową.   

Panu Zychowi przywrócono termin złożenia odwołania tak, że może nam 

zasądzą odszkodowanie. Zagospodarowanie placy w centrum Łubnic to w 

zasadzie jest nie oprotestowany tylko ten trójkąt przed ośrodkiem zdrowia. Tarz 

podzieliliśmy to na 3 oddzielne inwestycje i może uda się zrobić przynajmniej 2 

place. 

 

Ad. 1 

 

P. Przew. – dotarł Pan Cepil zaproszony na godzinę 10-tą wobec czego witam 

serdecznie i proszę o przedstawienie sprawy. 

P. Cepil – my na Waszym terenie jesteśmy obecni już dość długo zabieramy 

kontenery KP 7.  Jeżeli byście chcieli zmienić na odbiór śmieci bezpośrednio od 

mieszkańców to dajemy pojemnik 120 l każdemu mieszkańcowi, który podpisze 

z nami umowę plus 1 worek do tego pojemnika w cenie 13 zł, każdy następny 

worek 3-3,5 zł, jeśli byłaby segregacja to te segregowane za darmo. 

P. Wójt – dużo jest takich osób starszych samotnych nie będzie dla nich 

promocji 

P. Cepil – przy założeniu, że jest to osoba samotna odbiór byłby co drugi 

miesiąc i faktura też. 

P. Kotlarz – co z dzierżawa pojemników, czy się płaci 

P. Cepil – pojemniki są nasze i nie płaci się za nie 

P. Wójt – wy podpisujecie umowę a co z tymi co nie podpiszą 

P. Cepil – to już jest dla Pani Wójt zadanie. Ustalicie górna stawkę tzw. do 

egzekucji, windykacje prowadzimy my ale podpisanie umowy wy. 

P. Wójt – czy gminy w których prowadzicie taką zbiórkę dopłacają z budżetu 

P. Cepil – tak dopłacają 

P. Wójt – co z cmentarzami 

P. Cepil – w zasadzie jest to sprawa Parafii, zostawić im KP7, my mamy 

podpisane umowy z parafią w Rytwianach i z dwoma w Staszowie 

P. Wójt – czy do segregowanych dajecie worki 

P. Cepil – worki daje gmina bo ona wprowadza segregację 

P. Wójt – co wielkogabarytowymi i foliami rolniczymi  

P. Cepil – folie to w ramach segregacji a wielkogabarytowe do uzgodnienia np. 

raz na kwartał byśmy zbierali 

P. Motyl – czy nie można zostawić dodatkowo tych KP7 

P. Kowalski – nie można bo ościenne gminy mają wprowadzoną zbiórkę 

bezpośrednią od mieszkańców i żeby mniej płacić to ich mieszkańcy dowożą do 



naszych kontenerów. Właśnie wprowadzenie tego też u nas pozwoli nam uciec 

przed płaceniem kolosalnych sum za nie nasze śmieci. 

P. Gromny – co z tymi co nie podpiszą umowy 

P. Cepil – do 15 każdego miesiąca dajemy wykaz umów podpisanych i 

rozwiązanych. Jak powiedziałam umowy są w waszej gestii więc taki ktoś może 

zostać ukarany np. Policjant idzie i nakłada mandat. 

P. Soja – czy wszystkie segregowane będą darmo odbierane 

P. Cepil – tak, ale my damy rozpiskę co podlega segregacji i jak. 

P. Skiba – samorząd nasz dopłaca do śmieci około 200 tys. zł, jak byłaby 

możliwość dopłat to te ceny by niewiele wzrosły, żebyśmy nie wdepnęli i od 

nowego roku nie płacili mieszkańcy całości. 

P. Cepil – nowa ustawa nie zabrania dopłat 

P. Sekretarz – jeśli będzie pojemnik uszkodzony to kto pokrywa koszty 

P. Cepil – jeśli z winy użytkownika to on pokrywa koszty, jeśli nie to my. Nowy 

pojemnik 10 lat powinien wytrzymać chociaż czas jego amortyzacji wynosi 5 

lat. 

 

Ad. 6  

 

P. Przew.  – przedstawił pismo z Urzędu Marszałkowskiego w sprawie odmian 

zbóż uprawianych na tych terenach ( w załączeniu) 

P. Walęzak – chciałem zapytać o koparkę 

P. Przew. – umowa została podpisana dzisiaj w ciągu 14 dni będzie dostawa 

P. Suchoń – dostałem informacje od dobrych ludzi, że Gmina Połaniec stara się 

o azbest  

P. wójt – rozmawiałam z Burmistrzem, faktycznie coś tam robią u nas robimy 

inwestycje inne i dopłacamy do nich, będą w ty roku robione przydomowe 

oczyszczalnie 

P. kotlarz – co z tymi co już wymienili i ten eternit tak leży składowany 

P. Wójt – dotacja dotyczy zdjęcia , transportu  i utylizacji, jak wejdziemy w to w 

przyszłym roku to też się takich uwzględni. 

P. Motyl – co z kanalizacją 

P. Przew. – jak wiecie składaliśmy wniosek o przydomowe oczyszczalnie 

ścieków mamy podpisaną umowę na dotację i w tym roku inwestycja ma ruszyć. 

Ma być drugi nabór wniosków prawdopodobnie w drugim półroczu i trzeba 

zbierać chętnych z zabudowy oddalonej żeby przygotować się do złożenia 

wniosku. Zwarta zabudowa ma być pod nitkę i oczyszczalnię tradycyjną. 

P. Motyl – a gdybym ja chciał u siebie gdzie jest zwarta zabudowa 

P. Przew. – w tej transzy tylko te oddalone 

P. Wójt – i tu7 prośba do sołtysów zebrać chętnych na oczyszczalnie 

przydomowe w pierwszej kolejności te miejscowości gdzie w perspektywie 50 

lat nie będzie sieciowej a później te budynki we wsiach zwartych, które SA 

oddalone chyba żeby były miejsca to będzie ze zwartej. Moim zdaniem w 



zwartej najpierw kanalizacja sieciowa bo jak będzie  miał oczyszczalnie 

przydomowa to później może nie puścić przez działkę. 

P. Skiba – jak będą przydomowe to oczyszczalnia musi być 

P. Karwasiński – to nie jest tak, że ma oczyszczalnię przydomowa i już, jeszcze 

musi mieć fakturę za wywóz osadów stałych, kto mu to przyjmie musimy mieć 

swoja oczyszczalnię. 

P. Przew. – może być taka tradycyjna oczyszczalnia a może być też 

kontenerowa np. na każdej wsi 

P. Bolon – koszt takiej oczyszczalni przydomowej to ile 

P. Wójt – w chwili projektowania przymierzane było na 2 tys. zł udziału 

mieszkańca a ile będzie to w tej chwili dokładnie nie powiemy, będą umowy na 

ten udział i późniejsze utrzymanie oczyszczalni 

P. Motyl – wracając do tej barierki i buchty, skończona droga a tu nic nie 

zrobione 

P. Wójt – są to 2 różne inwestycje. Ta droga do Słupca, jak tylko warunki 

atmosferyczne pozwolą będzie przegląd gwarancyjny i będą robione poprawki. 

Natomiast ta druga droga jest drogą powiatową też jest przy niej dużo poprawek 

do zrobienia czy była tam tez zgłaszana ta barierka nie wiem, a że jest rów 

wykopany nieraz trochę głębszy to czy musi być zakładana barierka 

P. Suchoń – rów przy drodze do Słupca będzie robiony 

P. Wójtowicz – ja zgłaszałam na piśmie i ma być to robione w ramach gwarancji 

P. Wójt – t9 nie jest tak, że w ramach gwarancji zrobią rów tylko powiat obiecał, 

że zrobi z własnych środków ten rów 

P. Kotlarz – czy będą remonty przystanków 

P. Wójt – jak przeznaczycie środki na remonty to będą remontowane 

P. Suchoń – w telewizji mówią zapytaj w Urzędzie Gminy zrób przedszkole to 

właśnie pytam 

P. Wójt – łatwo zakłada się przedszkola w telewizji w rzeczywistości wcale nie 

tak łatwo zorganizować  przedszkole, najłatwiejszą sprawą byłoby zrobić drugi 

oddział przedszkolny w centrum gminy dla maluchów 

P. Skiba – w jakim centrum jest w Budziskach baza lokalowa to zrobić tam, nie 

w centrum gminy już mamy kilka inwestycji wstrzymanych przez przyjaznych 

mieszkańców zacznijcie organizować przedszkole to znowu będą odwołania 

P. bryk – myślę, że 1 oddział dla 130 dzieci to za mało a co do sanepidu to 

przepisy się zmieniły jak mówią w telewizji 

P. Soja – co z zatrudnieniem rolników 

P. Wójt – złożyłam zapotrzebowanie na 180 osób, moja sugestia jest taka żeby 

brać w pierwszej kolejności tych, którzy utrzymują się tylko z rolnictwa 

P. Skiba brać jeszcze pod uwagę stopień zalania gospodarstwa 

P. Wójt – nie zgadzam się, bo nie jednokrotnie rolnicy  z północnej części 

gminy ponieśli większe straty choć mieli tylko podtopienia. 

P. Gromny – wysłać pismo do Zarządu Dróg Powiatowych o drogę powiatową 

w Słupcu, żeby przenieśli te słupy z chodnika 



P. Wójt – jak już mówiłam wszelkie usterki przy tej drodze będą robione w 

ramach gwarancji 

P. Przew. – będą robione drogi ale nie są jeszcze przygotowane jak np. droga w 

Beszowej zaczęte wycinanie krzaków a nie skończone może by rolnicy wyszli 

puki nie ma roboty w polu i powycinali 

P. Skiba – czy ktoś się już zastanawiał nad operatorem tej koparki 

P. Kotlarz – zaprosić na sesję myśliwych żeby wyjaśnili zasady wypłat za 

szkody zwierzyny dzikiej. 

P. Przew. – ja zaprosić mogę ale na jednej z ostatnich sesji poprzedniej kadencji 

był Prezes Koła Łowieckiego i wyjaśniał nam zasady, jeśli jest ktoś 

zainteresowany to może przeczytać protokół z sesji. 

P. Motyl – chodzi mi o tą drogę koło Komasary czemu nie jest robiona, miała 

być robiona i jest wstrzymane Pan Komasara pyta mnie czemu 

P. Wójt – Pan Komasara doskonale wie dlaczego jest wstrzymana przez Pana 

Dudka Mariana, który twierdzi, że ta droga jest w jego polu a jak wiecie 

przyjęliśmy zasadę, że nie wytyczamy dróg tylko robimy tam gdzie SA znane 

granice i gdzie jest zgoda. 

 

P. Przew. – Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego 

zamykam obrady dzisiejszej sesji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

 

 


